
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 15.08.2018  
 
Per Lerøy, A, sette frem slikt forslag: 
 

«Endring: 
 
Stokkabekken-Siggjarvåg, Fv 542. Utval for miljø og samferdsel ber om at fylkeskommunen og 
Bømlo kommune gjennomfører nye drøftingar om denne strekninga framleis skal vera 
fylkeskommunal.» 

 
Geir Angeltveit, V, sette frem slikt forslag: 
 

«Tillegg: 
 
FV. 542 Stokkabekken – Siggjarvåg, gamal trasse på 7.7 km vert ikkje omklassifisert til kommunal 
veg.» 

 
Geir Angeltveit, V, trakk forslaget sitt. 
 
Gustav Bahus, Frp, sette frem slikt forslag: 
 

«Tillegg: 
 
FV. 542 Stokkabekken – Siggjarvåg, gamal trasse på 7.7 km vert ikkje omklassifisert til kommunal 
veg. 
 
Nytt punkt 
Finansiering av utbetring av vegar som vert omklassifisert vert finansiert av fylkeskommunen sitt 
budsjett for drift og vedlikehald.» 

 
Jon Askeland, Sp, sette frem slikt forslag: 
 

«Saka vert utsett. Utval for miljø og samferdsel ber om skriftleg og munnleg orientering i neste 
møte.» 

 
Røysting (til utsetjing) 
 
Askeland sitt forslag fekk 13 røyster (Sp, A, KrF, V, MDG, H, SV) og vart vedteke som innstilling til 
fylkesutvalet. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
Saka vert utsett. Utval for miljø og samferdsel ber om skriftleg og munnleg orientering i neste møte. 
 


